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Protokół Nr XXIV/2016 

z XXIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 26 sierpnia   2016 r. w siedzibie domu kultury w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XXIV  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.05 otworzył 

XXIV sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sali obrad brak radnego Łukasza Orłowskiego. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XXIV sesji: 

1. Otwarcie obrad XXIV sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 27 czerwca  2016 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady 

z działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu, zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na 2016 rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023, 
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c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Stryków, 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Stryków w miejscowościach: Kiełmina i Kalinów, 

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Niesułków i Rokitnica oraz części miasta Strykowa, 

g) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Klęk 

obręb Kiełmina, 

h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Wrzask  obręb Gozdów , wsi Gozdów i wsi Bronin obręb Ciołek, 

i) w sprawie  przystąpienia  do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  gminy Stryków na obszarze wsi Lipka,  

Niesułków Kolonia i Kalinów. 

9. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na II 

półrocze 2016 r. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad XXIV sesji RM w Strykowie następujących projektów uchwał zaopiniowanych przed 

posiedzeniem rady przez merytoryczną komisję rady: 

 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Strykowa upoważnienia do zawarcia 

umów z Zarządem Powiatu Zgierskiego w sprawie podjęcia działań 

zmierzających do wspólnych realizacji przedsięwzięć w ramach 

"Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na 

lata 2016 - 2019", 

 w sprawie udzielenia w 2017 roku pomocy finansowej na rzecz powiatu 

Zgierskiego na realizację zadania w ramach "Programu rozwoju gminnej 

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019". 

 

Przewodniczący RM w Strykowie przedstawił wniosek o wprowadzenie pod obrady projektu 

uchwały w sprawie przekazania Komisji Rewizyjnej  skargi na działalność Burmistrza 

Strykowa. 
Przewodniczący poinformował, że w dniu 18 sierpnia 2016 r. do Rady Miejskiej w Strykowie 

wpłynęła skarga (odczytał  skargę  z pominięciem danych osobowych składającego skargę). 

Głosowanie nad poszerzeniem porządku  obrad: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i 

0 głosów wstrzymujących się  

Przewodniczący poinformował, że projekty uchwał będące przedmiotem poszerzenia 

porządku obrad znajdą się w pkt 8 j, 8k, 8l. 

Porządek obrad  rady na XXIV sesji w dniu 26 sierpnia 2016 r.: 
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1. Otwarcie obrad XXIV sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 27 czerwca  2016 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady 

z działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu, zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na 2016 rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Stryków, 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Stryków w miejscowościach: Kiełmina i Kalinów, 

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Niesułków i Rokitnica oraz części miasta Strykowa, 

g) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Klęk 

obręb Kiełmina, 

h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Wrzask  obręb Gozdów , wsi Gozdów i wsi Bronin obręb Ciołek, 

i) w sprawie  przystąpienia  do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  gminy Stryków na obszarze wsi Lipka, 

Niesułków Kolonia i Kalinów, 

j) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Strykowa upoważnienia do zawarcia 

umów z Zarządem Powiatu Zgierskiego w sprawie podjęcia działań 

zmierzających do wspólnych realizacji przedsięwzięć w ramach 

"Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na 

lata 2016 - 2019", 

k) w sprawie udzielenia w 2017 roku pomocy finansowej na rzecz powiatu 

Zgierskiego na realizację zadania w ramach "Programu rozwoju gminnej 

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019", 

l) w sprawie przekazania Komisji Rewizyjnej  skargi na działalność 

Burmistrza Strykowa. 

9. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na II 

półrocze 2016 r. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 
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Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Krzysztof Bandurowicz ,  

2) Dariusz Dziewulski, 

3) Marek Gierat. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się. 

 

Ad pkt. 5 Zatwierdzenie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu  27 czerwca 2016 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXIII  sesji podczas obrad XXIV sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXIII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosy  wstrzymujące  się  

Ze względu na fakt, że liczba radnych na sali jest większa niż liczba osób biorących udział w  

głosowaniu Przewodniczący rady zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania: 

Głosowanie nad wnioskiem o reasumpcję:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

II głosowanie :  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące  

 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił o: 

 stanie zaawansowania realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Gminy Stryków na 

2016 rok, 

 rozpoczęciu procedury sprawdzającej pozwolenie na budowę toru samochodowego w 

Zelgoszczy, w związku z pojawiającymi się skargami na uciążliwość toru, 

 przekazaniu Przewodniczącemu RM w Strykowie pisma Stowarzyszenia A1 – budowa 

ekranów akustycznych do  odczytania na dzisiejszej sesji rady. 

Na salę obrad przybył radny Łukasz Orłowski. 

 

Ad. pkt.7 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica w swoim sprawozdaniu  

poinformował o następujących sprawach: 

 pracy nad przygotowaniem materiałów na bieżącą sesję rady w tym przygotowaniu 

projektu uchwały związanej ze skargą na Burmistrza, 
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 udzieleniu odpowiedzi wnioskodawcom na  złożone pisma w sprawie odbioru 

odpadów bio z działek letniskowych znajdujących się w obrębie Gminy Stryków. 

Wnioski powyższe  zostały przedstawione na posiedzeniu Komisji Rolnictwa RM w 

Strykowie w dniu 12 sierpnia 2016 r. Komisja Rolnictwa opowiedziała się za 

pozostawieniem  dotychczasowej odpłatności za odbiór odpadów komunalnych na 

terenie Gminy Stryków. 

W związku z powyższym, celem zasięgnięcia opinii całej rady w tej sprawie , 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zgłosił wniosek do Komisji Uchwał i 

Wniosków następującej treści: 

Czy Rada Miejska jest za pozostawieniem dotychczasowego systemu odbioru odpadów 

komunalnych na terenie Gminy Stryków ? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  odczytał przekazane przez Burmistrza 

Strykowa pismo Stowarzyszenia ,,A1- budowa ekranów akustycznych ʼʼ z siedzibą w 

Andrespolu ( zał.nr 1 do protokołu). 

Radny Bogdan Walczak mówił o tym, że nie ma w nazewnictwie węzła Stryków i 

Stowarzyszenie powinno używać prawidłowej nazwy w swoich wystąpieniach. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na 

którym spotkała się z dyrektorami ZS nr 1 w Strykowie oraz S.P. nr 1 w Strykowie. Komisja 

ustaliła projekt planu pracy na II półrocze 2016 r. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja na posiedzeniach w m-cu sierpniu 2016 r. zajmowała 

się sposobem realizacji wniosków Komisji wypracowanych w I półroczu 2016 r. oraz 

opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję na obu posiedzeniach. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu m-cu sierpniu 2016 r. opiniowała 

projekty uchwał dot. zmian w planie zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja na posiedzeniach w m-cu sierpniu 2016 r. zajmowała się 

omówieniem wyników kontroli kompleksowej przeprowadzonej w Urzędzie Miejskim w 

Strykowie w roku 2015, przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Łodzi.   

 

Ad. pkt.8 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu, zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na 2016 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  
14 głosów za    

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  
 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  
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0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące  się  
 

c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Jarosław Włodarczyk pytał w jakim celu Gmina dokonuje zakupu powyższej 

nieruchomości? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że zakup nieruchomości przy 

ul. Warszawskiej umożliwi dojazd do pozostałych posesji położonych przy ul. Warszawskiej. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia częściowej zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Stryków w miejscowościach: Kiełmina i Kalinów, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Niesułków i Rokitnica oraz części miasta Strykowa, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
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g) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Klęk 

obręb Kiełmina, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  
0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Wrzask  obręb Gozdów , wsi Gozdów i wsi Bronin obręb Ciołek, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

 

i) w sprawie  przystąpienia  do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  gminy Stryków na obszarze wsi Lipka, 

Niesułków Kolonia i Kalinów, 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały 

polegającą na wyłączeniu z procedowania w uchwale obszaru położonego w Kalinowie. 

W związku z powyższym zmieniony zostaje tytuł uchwały na brzmienie: 

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Lipka i Niesułków Kolonia, 

 § 1 otrzymuje brzmienie: Przystępuje się do  sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Lipka i Niesułków 

Kolonia. 

 § 2 otrzymuje brzmienie: Granice obszaru objętego planem zostały oznaczone na 

rysunkach stanowiących załączniki Nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 
Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki: 

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autoporawką:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

j) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Strykowa upoważnienia do zawarcia 

umów z Zarządem Powiatu Zgierskiego w sprawie podjęcia działań 

zmierzających do wspólnych realizacji przedsięwzięć w ramach 

"Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na 

lata 2016 - 2019", 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15  głosów za    

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

k) w sprawie udzielenia w 2017 roku pomocy finansowej na rzecz powiatu 

Zgierskiego na realizację zadania w ramach "Programu rozwoju gminnej 

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019", 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15  głosów za    

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
 

l) w sprawie przekazania Komisji Rewizyjnej  skargi na działalność 

Burmistrza Strykowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej rady. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Strykowie o odczytanie pełnej treści projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał  projekt uchwały. 

Radny Bogdan Walczak pytał czy termin rzeczywiście nie został zachowany i to najpierw 

powinno być sprawdzone. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że w tym celu aby zbadać zasadność skargi 

zostaje ona uchwałą przekazana Komisji Rewizyjnej. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za    

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  

 

 

 

 

Ad. pkt. 9 Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na 

II półrocze 2016 r. 

 

Na XXIV sesji w dniu 26 sierpnia  2016 roku Rada Miejska w Strykowie  w 

głosowaniu jawnym przyjęła  plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Strykowie na II 

półrocze 2016 roku. 
 

Głosowanie nad zatwierdzeniem planów: 14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 
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Ad. pkt.10 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił, że pojawiają się głosy w mediach na temat zmian w 

szkolnictwie gimnazjalnym. Rady pytał czy w związku z tym są prowadzone jakieś prace w 

tym kierunku w naszym szkolnictwie gminnym i co w związku z tym w roku przyszłym? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że po dokonaniu analizy w 

związku z propozycjami ministerstwa edukacji w tym temacie, u nas nie będzie problemu 

ponieważ nie mamy odrębnych jednostek. W roku bieżącym mamy największą liczbę 

uczniów w szkole na Targowej, po dokonaniu rozeznania wynika, że liczba uczniów będzie 

malała. Rozważamy więc czy w związku z planowanymi działaniami rządu jest konieczna 

rozbudowa szkoły na Targowej. W trakcie rozbudowy mamy szkoły w Dobrej oraz w Koźlu – 

budowa sali gimnastycznej. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że nad zalewem w Strykowie dokonano przycięcia drzew, 

które zagrażały bezpieczeństwu, natomiast słup wysokiego napięcia obrasta wierzba, która 

stwarza również takie zagrożenie zwłaszcza po deszczu. Radny prosił o uporządkowanie tego 

miejsca. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że traktuje wypowiedź 

radnego w tej sprawie jako wniosek do realizacji. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy został wytyczony już przebieg drogi gminnej w 

Tymiance pomiędzy prywatnymi posesjami ( nazwiska właścicieli posesji po anonimizacji). 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że sprawa jest w trakcie 

zlecenia.  

Radny Andrzej Janeczko pytał kiedy będzie zakończona inwestycja w Ługach? 

Odpowiedzi udzielił Pan Wacław Walak Dyrektor ZGKiM w Strykowie  i poinformował, 

że inwestycja jest rozpoczęta, przewidywany termin jej zakończenia to 30 listopada 2016 roku 

tak więc woda powinna popłynąć w grudniu 2016 r.  

 

Ad. pkt.11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił o tym, że w uchwale planistycznej dotyczącej 

Gozdowa (pkt  8h porządku )  już co prawda podjętej na dzisiejszej sesji przez radę, należy 

zmienić ,,oʼʼ na spójnik ,,iʼʼ w przeciwnym razie brzmi to nie gramatycznie. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że Burmistrz wymienił wszystkie szkoły poza szkołą nr 1 w 

Strykowie. 

Radny pytał jaki jest plan dla Szkoły Podstawowej nr 1 w Strykowie - budynek , dzieci i 

wszystko z tym związane. 

Radny Bogdan Walczak powrócił  jeszcze raz do tematu zalewu w Strykowie i mówił, że 

nie może patrzeć na zachowanie policji w tym miejscu, a to dlatego, że służby te nie patrolują 

terenu pieszo tylko wjeżdżają samochodem na ścieżkę pieszo-rowerową. Ciągnie się to już od 

kilku lat, a to ze względu na fakt, że została umieszczona pod znakiem zakazu ruchu tabliczka 

,że nie dotyczy to pojazdów policji. Przecież przepis rządu wyższego jest jasno sprecyzowany 

kiedy dopuszcza się np. interwencję określonych służb bez takiej tabliczki. Radny 

proponował zdjąć tabliczkę. 

Radny Krzysztof Bandurowicz nawiązał do odpowiedzi Burmistrza w sprawie wytyczenia 

drogi gminnej i stwierdził, że dwa miesiące temu na swoje zapytanie w tej sprawie też 

otrzymał odpowiedź, że jest w trakcie realizacji a cała sprawa trwa już dwa lata, kiedy to 

jeden z właścicieli posesji przyległej złożył wniosek w tej sprawie.  
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W dalszej wypowiedzi Radny mówił, że dwie sesje wstecz na wniosek mieszkańców złożył 

prośbę o ustawienie dwóch- trzech  koszy w Tymiance na odcinku drogi od torów kolejowych 

do sklepu. Nie jest to załatwione. 

Radny Sylwester Kacprzak odniósł się do projektów uchwał przedkładanych radnym na 

posiedzeniach merytorycznych komisji rady oraz przesyłanych radnym na sesję rady a w 

szczególności dotyczy to projektu uchwały w sprawie zmiany studium i zmiany w m. p. z. p. 

obejmującym obszar położony w Kalinowie. Na posiedzeniu Komisji Rolnictwa w dniu 12 

sierpnia 2016 r. Komisja wnioskowała o to aby najpierw dokonać zmiany w studium a 

następnie podjąć uchwałę o przystąpieniu do zmiany w planie dla Kalinowa, a nie robić tego 

jednocześnie. W związku z tym z projektu uchwały w sprawie przystąpienia  do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  gminy Stryków na obszarze wsi 

Lipka, Niesułków Kolonia i Kalinów miał być usunięty zapis dotyczący Kalinowa. Radny 

zwrócił się z prośbą aby merytoryczni pracownicy dokładali więcej starań w przygotowaniu 

projektów uchwał przed przekazaniem ich radnym. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział: 

Radnemu Orłowskiemu: 

trwają prace projektowe zagospodarowania boiska przy szkole  pod kątem sportu, chcemy 

żeby ten obiekt docelowo mógł być w części przykryty a w części otwarty. Toczą się prace 

przygotowawcze realizujące wniosek komisji o przystąpieniu do projektowania szkoły 

podstawowej. Do momentu dopóki będzie tam funkcja szkoły musimy zabezpieczyć szkołę 

natomiast później ten obiekt sportowy będzie służył klubowi sportowemu.  

Radnemu Bandurowiczowi: 

 usługi geodezyjne- wykonawcą wszystkich prac jest jedna firma, na terenie gminy 

mamy dużo takich zadań w związku z czym trudno wyrobić się w czasie .Umowa na 

to zadanie jest zawarta do końca września i myślę , że będzie zrealizowana. 

Kosze na śmieci zostaną ustawione po wybudowaniu chodnika. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że zobligowany zapytaniami mieszkańców o nowy 

dom kultury i miejsce jego budowy odpowiada, że dom kultury będzie budowany na starym 

miejscu. Mieszkańcy uważają, że jest to błędna lokalizacja, dlatego przekazuje stanowisko 

mieszkańców żeby jeszcze raz przeanalizować ten projekt ale w innym miejscu. 

Radny mówił, że wiele razy radni apelowali o wykorzystywanie na komisjach czy sesji 

sprzętu audiowizualnego. Radny uzasadniał, że był nieobecny na posiedzeniu komisji i dobrze 

byłoby prezentować projekty uchwał w tej formie i na komisjach i również na sesji chociażby 

dla osób , które są dziś na tej sali i  przysłuchują się obradom. Radny złożył wniosek aby na 

sesji za pomocą sprzętu audiowizualnego wyświetlane były załączniki graficzne do projektów 

uchwał, a kiedy będzie zachodziła konieczność również same projekty uchwał 

Przewodniczący rady odpowiedział, że za pomocą sprzętu audiowizualnego uchwały były 

prezentowane na posiedzeniu Komisji Rolnictwa.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że rada w głosowaniu zdecydowała o 

miejscu budowy nowego domu kultury i wybrała to miejsce jako najlepsze, trwają w tej 

chwili zaawansowane prace projektowe i uzgodnieniowe. 

Pan Witold Śliwkiewicz sołtys wsi Bratoszewice pytał: 

 ile kosztuje utrzymanie psa w schronisku w Łodzi? 

 co się zmieniło w prawie łowieckim na korzyść rolników? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że nie pamięta ile dokładnie 

wynosi stawka utrzymania psa, dokładny koszt utrzymania zostanie Panu sołtysowi 

przedstawiony a temat związany ze zmianą prawa łowieckiego i odszkodowaniami dla 

rolników będzie przygotowany i przedstawiony na naradzie sołtysów. 

Radny Damian Drzewiecki nawiązał do zmian obowiązujących  w systemie oświaty i pytał 

czy w związku ze zmianą wieku  nauczania obowiązkowego z siedmiolatków na sześciolatki, 
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mamy zabezpieczenie w oddziałach przedszkolnych dla wszystkich sześciolatków oraz czy 

dla dzieci młodszych też jest zabezpieczone miejsce? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że mamy zabezpieczenie tym 

bardziej , że w jednym z przedszkoli prywatnych zwiększa się ilość miejsc dotowanych z 

budżetu gminy, ale potrzeby w naszych placówkach też są zabezpieczone.  

Na bieżąco rozwiązujemy indywidualne problemy umieszczenia dziecka w przedszkolu. Z 

obserwacji wynika, że rodzice chcą aby dzieci młodsze uczęszczały do przedszkoli a nie do 

oddziałów przedszkolnych przy szkołach. 

Pani Wioleta Głowacka Naczelnik Wydziału Promocji przekazała wszystkim zaproszenie 

do udziału w cyklu szkoleń w ramach projektu  pn. ,,Jakie powietrze takie życie ʼʼ i 

przedstawiła kalendarz szkoleń a także poinformowała, że na zakończenie realizacji tego 

projektu zaplanowany został w dniu 24 września b.r. piknik plenerowy przy Zespole Szkół Nr 

1 w Strykowie przy ul. Targowej w godz.10-16. 

Pan Grzegorz Kuna sołtys wsi Sosnowiec Pieńki oraz radny Powiatu Zgierskiego  mówił o 

tym, że na sesji majowej wnioskował o podjęcie działań w stosunku do zakładu 

cukierniczego, który swoją działalnością powoduje zadymienie okolicznych posesji co jest nie 

do przyjęcia i pytał czy Burmistrz podjął jakieś działania w tej sprawie ponieważ  w sezonie 

grzewczym, kiedy wszyscy palą w piecach będzie nie do wychwycenia? 

Pan Grzegorz Kuna mówił o tym, że w dobrym tonie byłoby w przypadku zmiany firmy , 

która odbiera odpady komunalne , informowanie chociażby sołtysa na danym terenie a ten 

powiadomi mieszkańców wsi . Skoro szesnastego sierpnia 2016 r. nie odbierała  smieci tak 

jak dotychczas firma to trzeba było powiadomić, że będzie odbierał ZGKiM od godziny 

szóstej rano. Okazało się, że śmieci nie były wystawione o szóstej rano i psuły się w koszach 

bo mieszkańcy o tym nie wiedzieli a byli przyzwyczajeni, że odpady odbierze RS II po 

południu. 

Radny Karol Lenart mówił o nastepujących sprawach:  

 wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o usunięcie zakrzaczeń na 

skrzyżowaniu w  Sierżni jadąc od Niesułkowa w kierunku Nowosolnej po prawej  

 stronie, 

 przyciąć gałęzie przy posesji p. Piestrzeniewicza w Warszewicach przy drodze 

gminnej, 

 są  dwa skrzyżowania w Warszewicach – proszę o ich oznakowanie, 

 wystąpić do firmy, która dowozi piasek  z Sosnowca do Sosnowca Pieńki  aby 

wyrównała drogę gruntową do ronda. 

Radny Jarosław Włodarczyk zgłosił następujące sprawy: 

 przyciąć gałęzie drzew przy drogach gdzie zostało wybudowane oświetlenie uliczne, 

 przyciąć gałęzie przy drodze Tymianka – Wola Błędowa ( utrudniają mijanie się 

samochodów), 

 na autostradzie A1 Stryków- Tuszyn, póki co tiry jeżdżą tą drogą ale poczyńmy już 

starania aby przeprowadziła oczekiwana przebudowę 14 bo jak będzie płatna A1 to 

tiry będą jeździć drogą nr 14, 

 na odcinku autostrady A1 Wola Błędowa –Koźle przeprowadzić pomiar natężenia 

hałasu – mieszkańcy zgłaszają takie wnioski. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że temat uciążliwości hałasu z 

autostrady zapewne zostanie omówiony na spotkaniu z generalną dyrekcją aby dokonać 

pomiaru i w tych miejscach gdzie jest duże natężenie hałasu wystąpić o ustawienie ekranów 

akustycznych. 

Radny Damian Drzewiecki mówił o sytuacji na parkingu nad zalewem w Strykowie na 

utwardzonej części gdzie jest ustawiony znak zakazu wjazdu dla pojazdów powyżej 3,5 t. 

Notorycznie stają tam ciężarowe samochody powyżej określonej znakiem nośności łącznie z 
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tym, że policja również zaprasza do kontroli ciężarówki na ten parking. W związku z tym 

albo oznaczmy go, że jest dostępny dla wszystkich albo wyciągnijmy konsekwencje w 

stosunku do kierowców ciężarówek tam parkujących. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że Policja nie zaprasza na ten 

parking tylko czyni swoją powinność w związku z tym, że ciężarówki tam parkują. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że to właśnie instytucje mundurowe są odpowiedzialne za 

ład i porządek w przypadku parkingu nad zalewem i przypisuje im winę za to, że nie 

egzekwują we właściwy sposób naruszania prawa. Dotyczy to Policji i ,,zielonychʼʼ. 

Drugi problem jaki poruszył radny Bogdan Walczak było to, że często kosztem jakiś 

wydatków kierujemy nasze publiczne pieniądze (nie wymienił konkretnej wioski ) na 

inwestycję gdzie był założony  rok czy dwa temu asfalt, który w tej chwili jest cały w błocie i 

w ziemi,  mało tego widać, że pługiem jest poniszczony ten asfalt. Radny podkreślił, że mówi 

to po to aby do ludzi dotarło, że to również zostało zrobione z ich pieniędzy a nie w celu 

ukarania ich w jakiś sposób. Radny mówił, że w jego okręgu wyborczym są jeszcze ulice 

piaszczyste, nieutwardzone i ludzie chętnie chcieliby tam asfalt. Robi się drogi dojazdowe do 

pól gdzie później są one niszczone.  

Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice  przedstawił uwagę i jednocześnie prośbę 

mieszkańców wsi Smolice: w związku z tym, że będzie realizowany projekt budowy mostku i 

drogi w kierunków dawnych ,, lisów ʼʼ mieszkańcy wsi Smolice zwracają się o utwardzenie 

do okresu rozpoczęcia budowy mostu, odcinka drogi od wsi do mostu. 

Pan sołtys mówił, że przy przystanku autobusu szkolnego leży słupek, który  utrudnia 

dzieciom korzystanie z przystanku.  

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle mówił, że jadąc od strony Warszawy na autostradzie 

brak jest oznakowania zjazdu do Strykowa. 

Radny Łukasz Orłowski mówił o tym, że był już wniosek o przebudowanie kanalizacji 

burzowej na ul. Targowej przy PSP. Podczas mycia samochodów czy innych prac 

technicznych na ul. Targową  spływa woda, która jest w okresie zimy niebezpieczna tworząc 

oblodzenie  na chodniku i jezdni. 

 
Ad. pkt. 12 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXIV sesji RM radny 

Krzysztof  Bandurowicz odczytał  wniosek  przyjęty przez Komisję:  

Czy Rada Miejska jest za pozostawieniem dotychczasowego systemu odbioru odpadów 

komunalnych na terenie Gminy Stryków ( wnioskodawca radny Paweł Kasica) ? 

 

Za wnioskiem głosowało -  13 radnych  

Przeciw wnioskowi          -  0 radnych 

Wstrzymało się od głosu  -  0 radnych   

       

W głosowaniu udział brało 13 radnych ( dwóch radnych nieobecnych na sali obrad). 

Głosowanie nad protokołem  KUiW: 

Głosowanie: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów  wstrzymujących się 
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Ad. pkt.13 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 11.35 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,,zamykam dwudziestą czwartą sesję Rady Miejskiej w Strykowie 

ˮ.  

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak 

 

 

 

Przewodniczący

                  

Rady Miejskiej w 

Strykowie                              

Paweł Kasica 

 

 


